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Protokół Nr 5/19 

            z posiedzenia Komisji Planowania Budżetu i Finansów Rady Gminy Gnojno, 

odbytego w dniu 15 kwietnia 2019 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 

Posiedzenie trwało od godz. 8.00 do godz. 13. 

W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, wzięli udział: 

1. Artur Patrzałek  - przewodniczący 

2. Jadwiga Gubała  - członek 

3. Jerzy Kwiecień  - członek 

Ponadto w posiedzeniu (w części obrad) uczestniczył Pan Zbigniew Janik – wójt 

gminy, Pani Maria Małasińska – skarbnik gminy. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Analiza projektów uchwał, które mają być podjęte na V sesji Rady Gminy 

Gnojno w dniu 16 kwietnia 2019 roku. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał.  

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Do punktu 1-go. 

 

            Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji – radny Artur 

Patrzałek. 

 

Do punktu 2-go. 

a) Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na rok 2019 zakłada 

zwiększenie dochodów o kwotę 870.684,66 zł. 

Na te dochody składa się dofinansowanie  na usuwanie skutków klęsk żywiołowych w 

kwocie 759.000 zł (promesa otrzymana na przebudowę dróg gminnych) i dotacja 

celowa otrzymana z budżetu państwa na realizację inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych gminy w kwocie 149.982,17 zł (promesa od Ministra Rodziny, Pracy i 

Polityki Społecznej na utworzenie Klubu Seniora w Janowicach Poduszowskich).  

 - Zmniejszenie dochodów budżetu o kwotę 135.964 zł wynika ze zmiany kwoty 

przetargu (przebudowa drogi gminnej w Gnojnie). 

- Zwiększenie wydatków: 

- zwiększa się wydatki w rozdziale infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi o 

kwotę 160.000 zł, dostosowując plan do wynikających potrzeb. 
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W zakresie wydatków zwiększa się o 960.000 zł kwotę na przebudowę dróg w 

Grabkach Małych, Gnojnie, Raczycach i Gorzakwi w ramach usuwania skutków klęsk 

żywiołowych. 

Ponadto dokonano szeregu przesunięć między działami i paragrafami spowodowane 

zmianami we wnioskach z funduszu sołeckiego, oraz dostosowaniem planów do 

przewidywanego wykonania. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 

kredytu bankowego oraz kredytu konsolidacyjnego na spłatę wcześniej zaciągniętych 

kredytów. 

b) Wieloletnia Prognoza Finansowa została wydłużona do 2039 roku, ze względu na 

zagrożenie spełnienia wskaźników maksymalnej obsługi spłat rat kapitałowych i 

odsetek w latach 2019,2020, 2021. Pozostałe wartości zostały dostosowane do zmian 

w budżecie gminy. 

 

  Do punktu 3-go. 

 

             Po przeprowadzonej analizie komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożone 

projekty uchwał i rekomenduje radzie gminy do uchwalenia. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.- 

 

                                                                                       Przewodniczący Komisji 

                                                                                              Artur Patrzałek 

 

 

 

 

 


